
Motivatie/vragen bij bespreekstuk A6 RIB motie Couleur Locale

Koen van Laarhoven – Cranendonck Actief!

Zoals al aangekondigd. Voor de vergadering van 11 april, wil ik brief A6 (RIB uitwerking motie Couleur 
Locale) bespreken in de commissie in plaats van tijdens het vragenuur.   

• Welk stuk wilt u agenderen als bespreekstuk: brief A6 (RIB uitwerking motie Couleur Locale)
• Wat wilt u bespreken: De brief en de bijbehorende lijst 'overzicht aanvullende 

dienstverlening tot 2022'. De zogenaamde 'specials'.
• Waarom wilt u het bespreken: Omdat we de mening van de andere fracties willen horen en 

omdat we vragen hebben n.a.v. de RIB. Deze zijn: 

1: Op P2/6: 'Desondanks blijkt dat bij de uitvoering er nog diverse gemeentespecifieke 
inrichtingen gewenst zijn in de onderlinge processen en systemen'. In de 
kennismakingsbijeenkomst in mei 2022 (A2 in de Borgh in Budel) hadden werknemers het 
bijv. de opmaak en lettertype van brieven, die niet voor alle gemeenten hetzelfde is.  Is dit 
juist en is dit één van de voorbeelden die vallen onder de 'gemeentespecifieke inrichting'? 
2: Kunt u hier nog enkele voorbeelden van benoemen?  
3: Op p4/6 wordt ook geschreven over het nog niet optimaal geharmoniseerd zijn van het 
uniforme en eenduidig gebruik van formulieren. Dit brengt voor medewerkers extra tijdsdruk 
en kans op fouten met zich mee, lijkt ons. Wie bepaalt dat er moet worden afgeweken van 
de andere gemeente(n)? En waarom? Wij kunnen ons niet voorstellen dat dit een besluit van 
de raad is (geweest). 
4: Wie is verantwoordelijk voor het efficiënt werken van de organisatie?
5: Op P3/6 wordt een eerder door ons aangehaald voorbeeld genoemd (betaaltermijnen 
gemeentelijke belastingen) waarbij een proces niet is geharmoniseerd. Hoe kunnen we 
ervoor zorgen dat we dit als 3 gemeenteraden kunnen besluiten dit alsnog te harmoniseren? 
Want wellicht is dit helemaal niet bekend bij de 3 gemeenteraden.
6: Specials. Deze kosten tot 2,1 miljoen per jaar in 2022. Kan er in de toekomst, wanneer er 
een raadsvoorstel naar de raad komt, mee worden genomen wanneer dit zorgt voor een 
zogenaamde 'special', + daarbij een grove schatting van de meerkosten?  Zodat we ook 
weten wat de financiële impact is op deze besluiten. 
7: Tellend in de bijlage hebben Cranendonck en Heeze-Leende 11 'specials'. Valkenswaard 
maar liefst 20. Hoe kunnen we hier grip op krijgen en dus besparen? Want we betalen met 
z'n allen op basis van grootte gemeente en niet wie de dienst gebruikt. 
8: Misschien een makkelijk gestelde vraag, maar waarom heeft gemeente X iets nodig, wat 
gemeente Y helemaal niet nodig blijkt te hebben? Zie wederom de lijst van specials. 
9: Hoe kan het dat sommige zaken bij de GRSA2 belanden? Zoals een parkeerrechten-
applicatie? 

• Met wie wilt u het bespreken: Zowel met college als met de commissieleden. Van de 
commissie zou ik wel willen weten hoe zij denken over deze RIB en mijn vragen. 


